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ORSZÁGGY Ű LÉSI KÉPVISELŐ
Kövér Lászl ó
az Országgy ű lés elnöke részére

	

Írásbeli kérdé s

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésrő l szóló 2012 . évi XXXVI .
torvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY
határozat 124 . § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani Balog Zoltán miniszter Urhoz :

„Mi lesz veled sámándob? ”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Sajtóhírek szerint a Magyar Nemzeti Digitális Archivum és Filmintézet a világkiállítás filmes részéne k
támogatására 60 millió forintot kapott . Az Emberi Erőforrások Minisztériuma (EMMI) emellett 69,9 millió
forintot fizetett az Országos Széchényi Könyvtárnak, szintén filmekért . Az esemény honlapját Fellegi Tamá s
cége, az Euroatlantic Solutions készítette el . A volt miniszter cége 67,8 millió forintot fordított a munkára ,
ami teljesen irreálisnak tűnik egy honlap szerkesztéséért : harmincötször drágább a piaci árnál .

Emellett kibérelték az olaszországi Varese városka egy UNESCO-védettségű kolostorát, ahol Nógrád i
György kormánypárti biztonságpolitikai szakértő felesége állíthatta ki képz őm űvészeti alkotásait . Szőcs
Géza miniszteri biztos ezt követ ően bejelentette, hogy a pavilont hazahozzák 650 millió forintért, és
Szombathelyen egészségközpontot rendeznek be benne, azonban a bontási engedélyezési eljárást -
egyedüliként a kiállító országok közül — el sem indították .

Tradíció, kreativitás és innováció — a2015-ös világkiállítás err ő l is szólhatott volna . De jó magyar szoká s
szerint a pozitív hírek helyett ismét egy „panama” közepén találjuk magunkat . A milánói világkiállítá s
minden idők egyik legdrágább magyar kulturális programja lett ; úgy, hogy a látogató közönség és a szakma i
vélemények alapján a produkció minősége minden szintet alulmúlóan silány lett . A magyar adófizet ők 5, 2
milliárd forinttal járultak hozzá az ország megjelenéséhez Milánóban . Mindez felveti a kérdést :

1. Mikor számolnak nyilvánosan a pénzekkel Szőcs Géza miniszteri biztos és a lebonyolításban rész t
vevő cégek ?

2. Mi történik a pavilonnal, azt követ ően a projekt újabb 650 millió közpénzt kapott a pavilo n
hazahozatalára, egészségközponttá alakítására ?

Várom megtisztel ő válaszát !
Budapest, 2015 . november 9 .

unhalmi Ágne s
országgyű lési képviselő
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